
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 21/12/2023 
 
Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Δικαιοσύνης 
 
ΘΕΜΑ: «Κατάργηση Πρωτοδικείου Ξάνθης» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Συμφώνως ενημέρωσής μας, διαδίδεται η πληροφορία ότι επίκειται το οριστικό κλείσιμο 
του Πρωτοδικείου Ξάνθης. Αποτέλεσμα αυτού, εφόσον έχει βάση η πληροφορία, θα 
είναι ένας ολόκληρος Νομός (120.000 κάτοικοι) να είναι αναγκασμένος να μετακινείται 
για όλες τις γραφειοκρατικές και δικαστικές υποθέσεις του προς το Πρωτοδικείο 
Ροδόπης. Το πρόβλημα που δημιουργείται δεν είναι επαγγελματικής ή συντεχνιακής 
μορφής αλλά πρόβλημα αρχικά κοινωνικοοικονομικής φύσεως που έχει αναστατώσει 
ολόκληρο τoν Νομό (ένας πολίτης από την ορεινή περιοχή της Ξάνθης θα πρέπει να 
διανύει μετ΄ επιστροφής 150 χλμ. για να εξυπηρετηθεί από το Πρωτοδικείο Ροδόπης), 
αλλά ΠΡΩΤΙΣΤΩΣ είναι πρόβλημα ΕΘΝΙΚΗΣ φύσεως και σημασίας, διότι ένας από τους 
πιο νευραλγικούς Νομούς της χώρας στον προμαχώνα της Θράκης απογυμνώνεται 
από εξουσίες και υπηρεσίες (ήδη υπολειτουργεί το Νοσοκομείο Ξάνθης και 
μεταφέρονται ιατρικά περιστατικά στο Νοσοκομείο Αλεξανδρουπόλεως) και 
υποβαθμίζεται δραματικά. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως αποτρέψετε το ενδεχόμενο κατάργησης του Πρωτοδικείου Ξάνθης, 
δεδομένου ότι και για λόγους εθνικούς δεν πρέπει η πόλη της Ξάνθης να 
απογυμνώνεται από εξουσίες και υπηρεσίες; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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